



GLOBAL JET

Société privée détenue par ses fondateurs, Global Jet gère des avions privés et commerciaux pour des sociétés internationales, des institutions financières et des particuliers très fortunés. Tout en étant l'un des plus importants opérateurs de ce type dans le monde, Global Jet gère également l'une des flottes les plus diversifiées au monde, avec plus de 35 types d'appareils provenant de constructeurs aéronautiques réputés tels que Bombardier, Gulfstream, Dassault, Embraer, Pilatus, Cessna, Airbus et Boeing. La société opère selon les normes internationales les plus élevées et la réglementation aérienne actuellement en vigueur.

Global Jet is privately owned by its founders and manages private and commercial aircraft for international corporations, financial institutions, and high net worth individuals. As well as being one of the largest operators in the world, Global Jet also manages one of the most diverse fleets in the world, with more than 35 aircraft types from established manufacturers such as: Bombardier, Gulfstream, Dassault, Embraer, Pilatus, Cessna, Airbus and Boeing. The company operates under the highest international standards and aviation regulations currently applicable.



Avec plus de 23 ans d'expérience, Global Jet innove constamment pour assurer le plus haut niveau de sécurité, de qualité et de service pour ses clients. Global Jet compte plus de 600 employés, répartis sur 10 bureaux dans le monde entier, entièrement dévoués à leur mission d'excellence à chaque étape.

Grâce à une stratégie orientée sur les activités Gestion d'Avions, Affrètement et Courtage, Achats-Ventes et Design et Aménagement, l'entreprise s'est imposée comme un partenaire solide et fiable dans le secteur.

A travers sa division Gestion d'Avions, Global Jet garantit des opérations claires, des coûts optimisés, les niveaux de transparence les plus élevés de l'industrie et des valeurs d'actifs améliorées pour les propriétaires d'avions. Sa division Affrètement et Courtage facilite l'affrètement de jets privés à la demande, offrant un accès à un vaste réseau d'opérateurs et d'appareils dans le monde entier.

Dans le département Achats-Ventes d'Avions, Global Jet fournit des conseils de spécialistes et une analyse complète du marché, aidant les clients à acquérir ou à vendre un avion. De plus, son expertise dans l'achat et la vente rationalise le processus d'achat, assurant des résultats optimisés. A travers ces différentes divisions, Global Jet poursuit son expansion, répondant aux divers besoins des clients, tout en restant à l'avant-garde de l'industrie aéronautique. La société est spécialisée dans l'approvisionnement d'avions «hors marché» via ses relations avec des partenaires et des propriétaires directs à travers le monde.

Global Jet continue d'innover pour assurer les plus hauts niveaux de sécurité, de qualité et de services à ses clients en élaborant de nouveaux systèmes et procédures pour être à la fine pointe de la technologie.

AFFRÈTEMENT ET COURTAGÉ

Depuis 2022, Global Jet a connu une expansion rapide de sa flotte d'affrètement, reflétant une augmentation du nombre d'avions privés. La société a notamment récemment intégré des appareils de dernière génération, dont l'Airbus ACJ319 Neo à la pointe de la technologie, un luxueux Boeing Business Jet BBJ1 VVIP, un tout nouveau Gulfstream

With more than 23 years of experience, Global Jet constantly innovates to ensure the highest level of safety, quality, and service for their customers. Global Jet has more than 600 dedicated employees based across 10 offices around the world, devoted to delivering excellence, at every touchpoint.

With a strategic focus on Aircraft Management, Charter & Brokerage, Sales & Acquisitions and Design & Completion, the company has established itself as a reliable and trusted partner in the sector.

Through its Aircraft Management services, Global Jet ensures seamless operations, optimized costs, the highest levels of transparency in the industry and enhanced asset values for aircraft owners.

Their Charter & Brokerage division facilitates tailored private jet charters, offering access to a vast network of operators and aircraft worldwide.

In the Aircraft Sales & Acquisitions department, Global Jet provides expert guidance and comprehensive market analysis, assisting clients in acquiring or selling an aircraft. Additionally, their Sales & Acquisitions expertise streamlines the buying process, delivering optimal outcomes for clients. With these distinct cores, Global Jet continues to drive its growth, meeting diverse client needs while remaining at the forefront of the aviation industry. The company is a specialist in sourcing 'off market' aircraft via its relationship with partners and direct owners across the world.

Furthermore, Global Jet continues to innovate to ensure the highest levels of safety, quality, and services for their customers by developing new systems and procedures to be at the cutting edge of technology.

CHARTER & BROKERAGE

Since 2022, Global Jet has experienced a rapid expansion in its charter fleet, witnessing a surge in the number of private aircraft. Notably, the company has recently incorporated the latest aircraft models, including the state-of-the-art Airbus ACJ319 Neo, a luxurious VVIP Boeing Business Jet BBJ1, a brand-new Gulfstream 650ER, two refined Global 6000s, a high-performance Global Express XRS, a reliable Gulfstream 550, a versatile Falcon 7X, a hi-tech Pilatus PC24, and a dynamic Phenom 300. This significant fleet expansion, underscores Global Jet's commitment to



650ER, deux Global 6000 raffinés, un Global Express XRS à haute performance, un Gulfstream 550 fiable, un Falcon 7X polyvalent, un Pilatus PC24 de haute technologie et un Phenom 300 dynamique. Cet élargissement significatif de sa flotte souligne l'engagement de Global Jet à offrir une gamme diversifiée d'avions haut de gamme, renforçant ainsi sa position en tant que principal fournisseur dans l'industrie. Les principaux avantages du Pilatus PC24 sont, en particulier, les capacités de décollage et d'atterrissage. Global Jet a obtenu une approbation spécifique pour cet avion pour effectuer des vols privés et commerciaux au départ de sa base à Andorre, La Seu d'Urgell. Les vols depuis et vers cet aéroport étant très complexes, une habilitation spécifique est requise. Le Pilatus PC24 est ainsi l'un des rares jets à pouvoir desservir cette destination, ce qui en fait un avantage significatif pour les clients charter.

En mars 2023, Global Jet est fier d'avoir pu renforcer sa position dans le segment des gros-porteurs avec l'intégration notable d'un tout nouvel Airbus ACJ319 Neo 2022 dans sa flotte charter. Cet aéronef VVIP exclusif s'adressera aux clients charter exigeants en Europe et dans le monde entier. Bénéficiant d'une cabine exquise et personnalisée, il peut accueillir jusqu'à 19 passagers et est équipé d'une technologie de pointe. Récemment réalisée dans le célèbre centre de finition de Jet Aviation Basel en Suisse, la configuration de la cabine de ce jet privé sophistiqué est à la fois spacieuse et polyvalente permettant aux passagers de profiter pleinement de leur voyage. Avec une autonomie de 6 000 milles nautiques et une vitesse de pointe de 469 nœuds, cet avion gros-porteur est parfait pour les vols transatlantiques. De plus, Global Jet a élargi sa flotte en avril avec l'ajout d'un tout nouveau Gulfstream 650ER, basé à Genève. Cette inclusion notable renforce la position de Global Jet en tant que l'un des plus grands exploitants mondiaux d'avions G650 et Gulfstream. Ce G650ER sera exploité commercialement et disponible pour les clients charter, renforçant encore le rôle majeur de Global Jet sur le marché de l'affrètement.

En outre, l'équipe d'Affrètement et Courtage de Global Jet a connu une augmentation notable des demandes et des réservations de vols, signe d'une tendance prometteuse pour la prochaine saison estivale. Ces résultats encourageants ont créé des attentes élevées pour le reste de l'année, renforçant la position de Global Jet dans le secteur.

Global Jet est fier d'annoncer l'ouverture d'un bureau commercial à Dubaï, pour répondre aux demandes d'affrètement de toute la région. La demande dans ce domaine n'a cessé de croître au fil des ans, de nombreux clients existants ayant choisi de déménager aux Émirats Arabes Unis et la taille globale du marché ayant augmenté. Un bureau dédié à Dubaï permet à l'équipe de Global Jet d'être plus réactive et efficace pour répondre aux besoins et préférences spécifiques de ses clients dans la région. Avec une présence locale, Global Jet est bien placé pour fournir des solutions d'affrètement sur mesure et offrir un service exceptionnel à ses précieux clients à Dubaï et dans les environs. Cette expansion renforce l'engagement de Global Jet à offrir des expériences transparentes et inégalées dans l'industrie de l'affrètement.

GESTION D'AVIONS

Global Jet a connu une croissance significative de sa flotte de gestion d'avions depuis le début de 2023, avec l'ajout de cinq nouveaux avions. La société prévoit une nouvelle expansion, visant à inclure huit avions supplémentaires dans les mois à venir. Ces ajouts, qu'ils soient entièrement privés ou commerciaux, renforcent la position de premier plan de Global Jet sur le marché de la gestion d'avions.

Des développements passionnants se profilent à l'horizon, avec plusieurs jets d'affaires rejoignant notre flotte. Ceux-ci incluent un tout nouveau G700 de Gulfstream, deux Global 7500 et une Global XRS de Bombardier, faisant de Global Jet le principal exploitant d'avions Bombardier et Global 7 500 en Europe. De plus, la dernière génération du Praetor 600 sera ajoutée au 3^{ème} trimestre ainsi qu'un Challenger 300.

Les clients peuvent s'attendre aux plus hauts niveaux de sécurité et de qualité lorsqu'ils confient leurs actifs à Global Jet. La société opère sur une plate-forme propriétaire entièrement transparente, garantissant que les propriétaires bénéficient directement des taux de remise négociés sur la flotte, ce qui se traduit par une approche rentable.



offering a diverse range of premium aircraft options, solidifying its position as a leading provider in the industry.

In particular, the Pilatus PC24's main advantages are the take-off and landing capabilities. Global Jet obtained a specific approval for this aircraft to perform private and commercial flights out of its base - Andorra - La Seu d'Urgell. Flights to this airport are highly complex and require specific authorizations. This Pilatus PC24 is one of very few jets that can operate to this airport, making it a significant advantage for charter customers.

In March 2023, Global Jet proudly strengthened its position in the wide-body segment with the notable inclusion of a brand-new 2022 Airbus ACJ319 Neo in its charter fleet. This exclusive VVIP aircraft will cater to discerning charter customers in Europe and worldwide. Boasting an exquisite and personalized cabin, it can accommodate up to 19 passengers and is equipped with cutting-edge technology. Fresh out of the renowned Jet Aviation Basel completion centre in Switzerland, the cabin configuration of this sophisticated private jet offers ample space and versatility for clients to fully indulge during their journey. With a range of 6000 nautical miles and a top speed of 469 knots, this wide-body aircraft is perfect for transatlantic flights. Moreover, Global Jet expanded its fleet in April with the addition of a brand-new Gulfstream 650ER, based in Geneva. This notable inclusion solidifies Global Jet's position as one of the world's largest operators of G650 and Gulfstream aircraft. This G650ER will be commercially operated and available for charter customers, further reinforcing Global Jet's major role in the charter market.

Besides, Global Jet's Charter and Brokerage team experienced a notable surge in flight requests and bookings, signifying a promising trend for the upcoming summer season. These encouraging results set high expectations for the rest of the year, solidifying Global Jet's position in the industry.

Global Jet is proud to announce the opening of a commercial office in Dubai, to serve the charter requests from across the region. Demand from this area has steadily grown over the years with many existing clients choosing to relocate to the UAE and the overall market size increasing. A dedicated office in Dubai allows the Global Jet team to be more responsive and efficient in addressing the specific needs and preferences of their customers in the region. With a local presence, Global Jet is well-positioned to provide tailored charter solutions and deliver exceptional service to their valued clients in Dubai and the surrounding areas. This expansion reinforces Global Jet's dedication to providing seamless and unparalleled experiences in the charter industry.

AIRCRAFT MANAGEMENT

Global Jet has experienced significant growth in its aircraft management fleet since the beginning of 2023, with the addition of five new aircraft. The company anticipates further expansion, aiming to include an additional eight aircraft in the coming months. These additions, whether fully private or commercial, solidify Global Jet's prominent position in the aircraft management market.

Exciting developments are on the horizon, with several business jets joining



La croissance continue de Global Jet dans sa flotte de gestion d'avions, associée à ses réalisations en matière d'efficacité de maintenance, renforce son engagement envers l'excellence dans l'industrie. La société reste déterminée à fournir des services de premier ordre, combinant une expertise inégalée, une transparence opérationnelle et des solutions rentables pour ses précieux clients.

Une étape importante dans les opérations techniques et de maintenance de l'entreprise a été franchie l'année dernière lorsque Global Jet a obtenu la qualification Part 145. Celle-ci autorise Global Jet à effectuer des contrôles de maintenance en ligne sur site, éliminant ainsi le besoin de déplacer les avions vers des centres de maintenance externes. Cette approche simplifiée assure non seulement une plus grande commodité, mais se traduit également par des économies substantielles de temps et d'argent pour les propriétaires d'avions. En ayant la capacité d'effectuer des contrôles de maintenance en interne, Global Jet renforce son engagement à fournir des solutions efficaces et rentables, améliorant encore l'expérience client globale. Les services de gestion d'avions de Global Jet vont au-delà des aspects techniques. L'entreprise comprend l'importance d'une attention personnalisée et adapte ses services pour répondre aux besoins et préférences spécifiques de chaque client. En mettant l'accent sur la satisfaction du client, Global Jet s'efforce d'aller au-delà des attentes et d'offrir une expérience harmonieuse aux propriétaires d'avions.

ACHATS-VENTES D'AVIONS

Global Jet, avec sa vaste expérience de 23 ans sur le marché de la vente d'avions, pilote avec sérénité dans un environnement en constante évolution. En dépit d'un possible ralentissement, Global Jet reste optimiste alors qu'émerge une nouvelle vague d'acheteurs avertis, valorisant la qualité et l'expérience des vols au sortir de la pandémie. Parmi les rapports de l'industrie sur les opportunités et la croissance, Global Jet a connu une activité positive au début de 2023. Les acheteurs accordent désormais la priorité à la qualité, permettant à Global Jet de présenter ses principales forces en tant que conseiller de confiance doté d'une expertise et de connaissances techniques inégalées. Avec un impressionnant portefeuille de ventes en cours, y compris un certain nombre d'avions exclusifs «hors marché», Global Jet est témoin

d'une demande croissante d'avions exceptionnels avec un «bon pedigree de propriété». Les acheteurs se tournent avec empressement vers Global Jet, reconnaissant leur réputation de source de confiance et leur accès à des options de marché uniques. L'intelligence du marché joue un rôle central dans le succès des acheteurs et des vendeurs. La vaste expérience de Global Jet lui permet de naviguer dans un environnement en constante évolution, offrant à ses clients des conseils judicieux sur les prix et la présence stratégique sur le marché. L'acquisition récente d'un Gulfstream G650ER pratiquement neuf illustre l'expertise de Global Jet dans l'analyse technique et la connaissance du marché, résultant en une expérience exceptionnellement satisfaisante pour le propriétaire ravi. Cette année, Global Jet célèbre de nombreuses acquisitions réussies et mandats de support technique, offrant des informations opérationnelles inégalées au cours du processus d'acquisition.

Pour l'avenir, Global Jet prévoit un prochain trimestre positif, avec un solide portefeuille de projets, y compris des acquisitions recherchées comme l'avion Falcon 7X et un Gulfstream G550. Leur équipe dévouée, armée d'une expertise du marché et de relations avec l'industrie, assure les plus hauts niveaux de qualité et de satisfaction de la clientèle. L'engagement inébranlable de Global Jet à répondre aux besoins des clients et à élargir leur portefeuille continue de briller de mille feux. Ils se positionnent avec assurance comme un atout de confiance dans l'industrie aéronautique, offrant un service personnalisé et une expertise dans l'acquisition d'avions haut de gamme pour leur clientèle.

DESIGN ET AMÉNAGEMENT

L'équipe de Design et Aménagement de Global Jet, en coopération avec AMAC à Bâle en Suisse, est à l'étape finale de livraison d'un Boeing Business Jet Max 8 VVIP pour un client existant. En parallèle, ils travaillent à la réalisation d'un tout nouveau Gulfstream 700 ainsi que d'un Bombardier Global 7500. Avec plus de 23 ans d'expertise inébranlable et une richesse d'expérience, l'équipe Design & Aménagement est toujours prête à embrasser de nouveaux projets ambitieux. Ils s'engagent à transformer les aspirations de nos clients en une réalité tangible, assurant leur plus grande satisfaction. Chez Global Jet, chaque détail est méticuleusement travaillé, ne laissant rien au hasard.



the management fleet. These include: a brand-new G700 from Gulfstream, two Global 7500 and one Global XRS from Bombardier, establishing Global Jet as the leading operator of Bombardier and Global 7500 aircraft in Europe.

Additionally, the latest generation of the Praetor 600 will be added 3rd quarter as well as a Challenger 300.

Clients can expect the highest levels of safety and quality when entrusting their assets to Global Jet. The company operates on a fully transparent proprietary platform, ensuring that owners directly benefit from negotiated fleet discount rates, resulting in a cost-effective approach.

Global Jet's continued growth in its aircraft management fleet, coupled with its achievement in maintenance efficiency, reinforces its commitment to excellence in the industry. The company remains dedicated to providing top-notch services, combining unrivalled expertise, operational transparency, and cost-effective solutions for its valued clients.

In a significant achievement, Global Jet obtained an internal Part 145 agreement last year, marking a major milestone in the company's technical and maintenance operations. This agreement grants Global Jet the capability to conduct Line maintenance checks on-site, eliminating the need to relocate aircraft to external maintenance centres. This streamlined approach not only ensures greater convenience but also translates into substantial cost and time savings for aircraft owners. By having the ability to perform maintenance checks in-house, Global Jet reinforces its commitment to delivering efficient and cost-effective solutions, further enhancing the overall customer experience.

Global Jet's aircraft management services extend beyond the technical aspects. The company understands the importance of personalized attention and tailors its services to meet the specific needs and preferences of each client. With a focus on customer satisfaction, Global Jet strives to exceed expectations and provide a seamless and hassle-free experience for aircraft owners.

AIRCRAFT SALES & ACQUISITIONS

Global Jet, with its extensive 23-year experience in the aircraft sales market, confidently navigates the evolving landscape. Despite a potential slowdown, Global Jet remains optimistic as a new wave of discerning buyers emerges, valuing quality and embracing the post-pandemic flying experience.

Amidst industry reports of opportunity and growth, Global Jet has seen positive activity at the start of 2023. Buyers are now prioritizing quality, allowing Global Jet to showcase its core strengths as a trusted advisor with unparalleled expertise and technical knowledge.

With an impressive portfolio of sales in progress, including a number of exclusive «off-market» aircraft, Global Jet witnesses a rising demand for exceptional aircraft with 'good ownership pedigree'. Buyers eagerly turn to Global Jet, recognizing their reputation as a trusted source and their access to unique market options.

Market intelligence plays a pivotal role in the success of buyers and sellers



alike. Global Jet's extensive experience enables them to navigate the evolving landscape, offering clients sound advice on pricing and strategic market presence.

The recent acquisition of a virtually new Gulfstream G650ER exemplifies Global Jet's expertise in technical analysis and market insights, resulting in an exceptionally satisfying experience for the delighted owner. This year, Global Jet celebrates numerous successful acquisitions and technical support mandates, offering unparalleled operational insights during the acquisition process.

Looking forward, Global Jet anticipates a positive next quarter, with a robust pipeline of projects, including sought-after acquisitions like Falcon 7X aircraft and a Gulfstream G550. Their dedicated team, armed with market expertise and industry connections, ensures the highest levels of quality and client satisfaction. Global Jet's unwavering commitment to meeting client needs and expanding their portfolio continues to shine brightly. They confidently position themselves as a trusted asset in the aviation industry, providing personalized service and expertise in acquiring premium aircraft for their clientele.

DESIGN & COMPLETION

Global Jet's Design & Completion team, in cooperation with AMAC Basel Switzerland, is at the final delivery stage of a Boeing Business Jet Max 8 VVIP for an existing client. In parallel, they are working on the completion of a brand-new Gulfstream 700 as well as a Bombardier Global 7500.

With over 23 years of unwavering expertise and a wealth of experience, the Design & Completion team is always prepared to embrace new and ambitious projects. They are committed to transforming our client's aspirations into a tangible reality, ensuring their utmost satisfaction. At Global Jet, every detail is meticulously crafted, leaving nothing to chance.

GLOBAL JET

For any further information, please contact the Global Jet Charter Sales Team
Global Jet Monaco : +377 97 77 0104 / sales@globaljet.mc
Global Jet Paris : +33 1 48 36 6464 / sales@globaljet.fr
Visit Global Jet's website: www.globaljet.aero

GLOBALJET

CHARTER & BROKERAGE



ANY PLANE. ANY TIME. ANY PLACE.

CHARTER & BROKERAGE

AIRCRAFT MANAGEMENT

AIRCRAFT SALES & ACQUISITIONS



GLOBALJET.AERO

MONACO: SALES@GLOBALJET.MC

T +377 97 77 0104

PARIS: SALES@GLOBALJET.FR

T +33 1 48 36 6464